
 

PROTOKOLL 
 
2025-04-01 
 
 
Arbetsutskott för Höje å vattenråd 
 

 

 

 
Tid och datum: Kl 10.00-11.35, tisdagen den 1 april 2025 
 
Plats: Videolänk via Teams 
 
Bilagor: 

3.3: Rapport nivåmätning 2024 
3.4: Utvärdering markersättningsmodell  
5.2: Yttrande detaljplan för del av Vallkärratorn 6:2, Lunds kommun 
6.1a: Rapport reduktionsfiske Häckebergasjön 2024 
6.1b: Offert tillägg 2 dagars notfiske Häckebergasjön 
7.2: Årsredovisning 2024 
7.3: Arbetsplan och budget 2026 samt reviderad budget 2025 
7.4: Förslag till utdebitering hos medlemmar 2026 

  
Närvarande: 
  
Kommunrepresentanter: 

 Carl von Friesendorff   Lunds kommun, ordförande  
 Pierre Lindberg   Staffanstorps kommun 
 Jerry Ahlström  Lomma kommun, v. ordförande 

  
Adjungerade:   
 Elin Svensson Samordnare 
 Christoffer Bonthron Samordnare 
 Johanna Wahlgren Staffanstorps kommun  Avvek 11.10 
 Helena Björn  Lomma kommun Anslöt 10.40 
 
 
Carl von Friesendorff hälsar välkomna och öppnar arbetsutskottet.  
 
Ärenden:  
 
1. Kallelsen/dagordningen till styrelsemötet 

Under mötet behandlades kallelsen och dagordningen inför det kommande 
styrelsemötet, där samtliga punkter granskades och justeringar genomfördes.   

 
Punkt 7.3: Carl von Friesendorff informerade att budgetposten för inköp av tjänster 
utökats i reviderad budget 2025 samt budget 2026. Anledningen är att det ska ges 
möjlighet att anställa ytterligare en tjänst från Lunds kommun samt ge flexibilitet för 
kansliet att omfördela medel och effektivisera arbetet. Utökningen av budgetposten 
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innebär en omfördelning av finansiella medel i balansen och alltså inga ökade 
kostnader för medlemmarna. Diskussion fördes gällande huruvida kansliet framåt 
kan ta över arbetsuppgifter från konsult samt hur man redan innan och i rekrytering 
kan planera för vilka kompetenser man ser behov av inom kansliet för att omfördela 
uppgifter med konsult. Diskussion fördes även gällande att man med extra resurser 
kan söka mer extern finansiering som kansliet idag inte har resurser att göra. 
Slutligen fördes diskussion om man till nästa samarbetsavtalsperiod kan upphandla 
konsult på ramavtal för att bredda kompetenspaletten och effektivisera ytterligare. 
Dessa tankar har väckts på initiativ av Kävlingeåns vattenråd.  Beslutsmeningen - att 
budgetposten inköp av tjänster möjliggör inköp av ytterligare tjänst från Lunds 
kommun samt flexibilitet för kansliet att omfördela medel och effektivisera arbetet 
lades till i kallelsen.  

  
 Punkt 3.3: Helena Björn sammanfattade rapporten från nivåmätningarna kort. 

Synpunkt inkom att rapporten håller en för hög och svår nivå som inte är rätt 
anpassad till målgruppen. Kansliet tar med sig till konsult att till nästa gång önskas 
en enklare sammanfattning av resultaten i rapporten anpassat till mottagaren.  

  
 Punkt 4.1: Elin Svensson och Helena Björn informerade om hur arbete med 

bubbelbarriär fortlöper. Planen är att föreslå styrelsen att gå vidare med en delad 
barriär där djupfåran lämnas åt fisken att vandra. Diskussion fördes att man framåt 
bör klura på om och hur man kan studera fiskens beteende vid bubbelbarriären samt 
om man kan tillfråga till exempel SLU att utföra forskning på anläggningen.  

 
 Punkt 5.1: Elin Svensson informerade om att yttrandet lämnas i Excel-format och att 

det inte kommer hinnas gås igenom på sittande möte men att frågor och synpunkter 
kan tas upp. Under punkten uppkom två generella synpunkter. Dels att bilagor helst 
lämnas i PDF i stället för Excel så länge läsbarheten är bra i PDF-formatet, dels att 
synpunkter eller frågor på yttranden eller andra ärenden i bör uppmuntras att 
framföras till kansliet i förväg för att besvaras på sittande möte. På så sätt hinner 
kansliet förbereda eventuella svar som behöver extra tid och man kan få ut mer 
effektivitet av mötestiden. Det beslutades att en mening om detta med uppmuntran 
att frågor och synpunkter kan lämnas i förväg till kansliet ska läggas till i kallelsen på 
lämplig plats.  

 
2. Övrigt 
 Pierre Lindberg framförde att vattenrådet bör se över möjligheten att samverka med 

Sydvästskånes grundvattenkommitté, SSGK. Kansliet svarade att man har planerat 
att lyfta den frågan på kommande beredningsgruppsmöte samt att kansliet ska delta 
på en utbildning i vår med SSGK.   

 
 Elin Svensson och Helena Björn informerade om att man ska återuppta de 

samverkansträffar man hållit tidigare för tjänstepersoner förvaltningsövergripande i 
medlemskommunerna. Samverkan lades på vänt när vattensamordnartjänsten på 
Lunds kommun blev vakant 2024 men nu när Jesper Persson tillträtt kan det 
återupptas. Helena, Elin och Jesper ska under våren planera tema, schema och 
program.  
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 AU beslutar  
 - att godkänna dagordningen och kallelsen med förslag till beslut  
 - att arbetsutskottet har tagit del av redovisad information 
 

 
För 
HÖJE Å VATTENRÅD 
 
 
Carl von Friesendorff  Elin Svensson 
Ordförande  Vattenrådssamordnare 
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Tid och datum: Kl 10.00-11.35, tisdagen den 1 april 2025 
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Närvarande: 
  
Kommunrepresentanter: 



 Carl von Friesendorff   Lunds kommun, ordförande  
 Pierre Lindberg   Staffanstorps kommun 
 Jerry Ahlström  Lomma kommun, v. ordförande 



  
Adjungerade:   
 Elin Svensson Samordnare 
 Christoffer Bonthron Samordnare 
 Johanna Wahlgren Staffanstorps kommun  Avvek 11.10 
 Helena Björn  Lomma kommun Anslöt 10.40 
 
 
Carl von Friesendorff hälsar välkomna och öppnar arbetsutskottet.  
 
Ärenden:  
 
1. Kallelsen/dagordningen till styrelsemötet 



Under mötet behandlades kallelsen och dagordningen inför det kommande 
styrelsemötet, där samtliga punkter granskades och justeringar genomfördes.   



 
Punkt 7.3: Carl von Friesendorff informerade att budgetposten för inköp av tjänster 
utökats i reviderad budget 2025 samt budget 2026. Anledningen är att det ska ges 
möjlighet att anställa ytterligare en tjänst från Lunds kommun samt ge flexibilitet för 
kansliet att omfördela medel och effektivisera arbetet. Utökningen av budgetposten 











 



innebär en omfördelning av finansiella medel i balansen och alltså inga ökade 
kostnader för medlemmarna. Diskussion fördes gällande huruvida kansliet framåt 
kan ta över arbetsuppgifter från konsult samt hur man redan innan och i rekrytering 
kan planera för vilka kompetenser man ser behov av inom kansliet för att omfördela 
uppgifter med konsult. Diskussion fördes även gällande att man med extra resurser 
kan söka mer extern finansiering som kansliet idag inte har resurser att göra. 
Slutligen fördes diskussion om man till nästa samarbetsavtalsperiod kan upphandla 
konsult på ramavtal för att bredda kompetenspaletten och effektivisera ytterligare. 
Dessa tankar har väckts på initiativ av Kävlingeåns vattenråd.  Beslutsmeningen - att 
budgetposten inköp av tjänster möjliggör inköp av ytterligare tjänst från Lunds 
kommun samt flexibilitet för kansliet att omfördela medel och effektivisera arbetet 
lades till i kallelsen.  



  
 Punkt 3.3: Helena Björn sammanfattade rapporten från nivåmätningarna kort. 



Synpunkt inkom att rapporten håller en för hög och svår nivå som inte är rätt 
anpassad till målgruppen. Kansliet tar med sig till konsult att till nästa gång önskas 
en enklare sammanfattning av resultaten i rapporten anpassat till mottagaren.  



  
 Punkt 4.1: Elin Svensson och Helena Björn informerade om hur arbete med 



bubbelbarriär fortlöper. Planen är att föreslå styrelsen att gå vidare med en delad 
barriär där djupfåran lämnas åt fisken att vandra. Diskussion fördes att man framåt 
bör klura på om och hur man kan studera fiskens beteende vid bubbelbarriären samt 
om man kan tillfråga till exempel SLU att utföra forskning på anläggningen.  



 
 Punkt 5.1: Elin Svensson informerade om att yttrandet lämnas i Excel-format och att 



det inte kommer hinnas gås igenom på sittande möte men att frågor och synpunkter 
kan tas upp. Under punkten uppkom två generella synpunkter. Dels att bilagor helst 
lämnas i PDF i stället för Excel så länge läsbarheten är bra i PDF-formatet, dels att 
synpunkter eller frågor på yttranden eller andra ärenden i bör uppmuntras att 
framföras till kansliet i förväg för att besvaras på sittande möte. På så sätt hinner 
kansliet förbereda eventuella svar som behöver extra tid och man kan få ut mer 
effektivitet av mötestiden. Det beslutades att en mening om detta med uppmuntran 
att frågor och synpunkter kan lämnas i förväg till kansliet ska läggas till i kallelsen på 
lämplig plats.  



 
2. Övrigt 
 Pierre Lindberg framförde att vattenrådet bör se över möjligheten att samverka med 



Sydvästskånes grundvattenkommitté, SSGK. Kansliet svarade att man har planerat 
att lyfta den frågan på kommande beredningsgruppsmöte samt att kansliet ska delta 
på en utbildning i vår med SSGK.   



 
 Elin Svensson och Helena Björn informerade om att man ska återuppta de 



samverkansträffar man hållit tidigare för tjänstepersoner förvaltningsövergripande i 
medlemskommunerna. Samverkan lades på vänt när vattensamordnartjänsten på 
Lunds kommun blev vakant 2024 men nu när Jesper Persson tillträtt kan det 
återupptas. Helena, Elin och Jesper ska under våren planera tema, schema och 
program.  



 











 



 AU beslutar  
 - att godkänna dagordningen och kallelsen med förslag till beslut  
 - att arbetsutskottet har tagit del av redovisad information 
 



 
För 
HÖJE Å VATTENRÅD 
 
 
Carl von Friesendorff  Elin Svensson 
Ordförande  Vattenrådssamordnare 
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